
  

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

Seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 7. 12. 2011 ob 14:00 v sejni sobi K5 

  

Prisotni: I. Falnoga, A. Fekonja, J. Jakofčič, Z. Jernejc, G. Kramberger, J. Pungerčar, T. Ručigaj, M. Štraus, G. 
Tavčar, D. Zupančič, I. Zajc 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov opravičili: C. Filipič, M. Gams, M. Koželj, R. Pergarec, R. 
Ponikvar 

  

1.            Pregled zapisnika seje z dne 16.11.2011 in ugotovili, da je potrebno v tč. 2 odvzeti 5 in 6 odstavek, 
ker je tema o kateri smo živahno razpravljali zajeta v  4. odstavku. Predlog v razpavi je bil »da se po 5 
(petih) letih (do konca MR) delovna razmerja za določen čas spremenijo v nedoločen čas na odsekih kjer 
prihaja do tehnoloških viškov (delo vezano na čas trajanja projekta) naj se odpušča skladno z zakonom o 
tehnoloških presežkih, SVIZ-ove člane nazadnje, MR so izjema«, vendar predlog ni bil na glasovanju.  

  

2.            Tekoča obvestila (pravilnik o povračilu stroška prevoza na delo in z dela, kriteriji za status 
zaposlitve določen/nedoločen čas) 

  

Obravnavali smo »Pravilnik o povračilu stroškov prevoza na delo in z dela«. Osnutek pravilnika smo poslali 
pravniku na SVIZ Slovenije, kjer niso našli nepravilnosti oz. neskladja z veljavno zakonodajo. 

Ker je pravilnik napisan skladno z zakonodajo, proti njemu nimamo pripomb, imamo pa pripombo na 
izvajanje novega pravilnika, saj že sedaj vemo, da bo novo obračunavanje prihoda na delo in nazaj 
zahtevalo dodtano zaposlovanje administrativnih delavcev na IJS, način dokazovanja upravičenosti 
povračil za delavce zamuden, materialni učinki v prid IJS pa ne tako veliki, da ne bi presegali stroške na 
novo zaposlenih (študentov ali redno zaposlenih). 

Na IO SVIZ/IJS smo soglasno sklenili, da pravilnika zaradi dodatno zaposlenih v administraciji ne podpremo, 
smo proti takemu pravilniku, zato bomo napisali dopis direktorju o nestrinjanju s pravilnikom, oziroma 
ohranitvi zdajšnega obračunavanja potnih stroškov 

Sploh pa bi si v bodoče želeli, da bi SVIZ/IJS lahko sodeloval že pri pripravi internih pravilnikov. 

Na IJS je veliko število zaposlenih v delovnem razmerju za določen čas predvsem MR. Ker pa imamo tudi 
na odsekih vpeljano zaposlovanje ljudi za določen čas (čeprav to niso MR) zaradi »dela na projektih« in se 



to delo vleče dlje kot je zakonsko (2 x 1 leto) določeno podaljševanje delovne pogodbe za določen čas, po 
nekaj letih pride do neskladja interesov med zaposlenimi za določen čas in delodajalcem. Povsem logično 
je, da si ljudje, katerih delo se je podaljševalo v obdobju nekaj let, večkrat kakor zakonsko predpisano, 
želijo preiti na pogodbo o delu na nedoločen čas. 

Ker prihaja do navzkrižnih intersov med zaposlenimi in njihovimi vodji, katerih kritike so ravno tako 
upravičene, je IO SVIZ/IJS sklenili preveriti kateri pravilniki o zaposlovanju veljajo na IJS v izogib trenutnim 
težavam, oziroma morali bi natančneje opredeliti projektna dela, na katerih so ljudje zaposleni za določen 
čas več zaporednih let. 

  

3.            Razno    

Na seji, 16. 11. 2011 je I. Zajc je opozoril, da moramo preveriti pri naši pravni službi, katere točke in 
pripombe, ki smo jih člani SVIZ/IJS podali po presoji na predlog sprememb »Dopolnitev Statuta Instituta 
»Jožef Stefan«« ter s »Spremembami in dopolnitvami pravil volitev članov upravnega odbora Instituta iz 
kolektiva zaposlenih na IJS«, saj s strani vodstva nismo prejeli povratnega obvestila, kaj je sprejeto in kaj 
ne.  V naši pravni službi smo preverili realizacijo novih pravilnikov, vendar so le-ti še vedno v pripravljalni 
fazi. 

V soboto 3. Decembra, 2011 je bil realiziran izlet članov SVIZ/IJS na Dunaj, ki so bili z izbiro in izvedbo izleta 
zelo zadovoljni.     Potekajo zadnje priprave na božično obdarovanje otrok. Dogodek bo potekal 14. 12. 
2011 ob 17:30 uri v Peterlinovem paviljonu. Za pomoč pri samem dogodku, so se že javili nekatere naše 
kolegice in kolegi. 

Z Reaktorja so nam podali pritožbo nad Sodexom, da je hrana velikokrat hladna, da so neprijazni, čistoča 
je pomanjkljiva, izven menijska ponudba nima natančno opredeljenega cenika. Želeli bi, da se oseba, ki 
redno streže zamenja z drugo. 

  

Seja je bila končana ob 15:00 

Sejo je vodil J. Pungerčar                                                                                                              Zapisala: Metka 
Štraus 

                                                                

Ljubljana, 21. 11. 2011 

  
Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS       
 


